
 

AGENDAPUNTEN BIJLAGEN 

   

A Opening  

 De voorzitter opent de vergadering, heet iedereen welkom en doet melding van de 
afwezigen. Dhr. Molenwijk loopt vanuit het Genootschap een dag mee met mevr. Nauta. 

Voorzitter refereert aan de laatste AB vergadering van dhr. Robben en geeft aan dat hij 
daar later nog op terug komt. 

 

   

B Mededelingen  

  Dhr. Hofland 

Nav de gebeurtenissen in Scheveningen komt morgen de Onderzoeksraad op 
bezoek in Rijssen-Holten. Hij verwacht de komende tijd de nodige (pers)aandacht. 

Dhr. Wevers 

De kazernering in Hengelo per 4 maart jl. loopt naar volle tevredenheid (oa snellere 
aanrijtijden). 

 

    

C Verslag AB VRT 11 februari 2019, incl. actielijst  

  Geen opmerkingen bij verslag en actielijst. Verslag vastgesteld en actielijst wordt na 
deze vergadering aangepast. 

 

    

D Ingekomen stukken  

  -  

    

E Ter bespreking/Ter besluitvorming  

 1 Stavaza vervolg evaluatie incident Lingen. 

Dhr. Joosten geeft een toelichting. De memo spreekt voor zich. Enkele bijzondere 
punten: 

- OL komt bij dit soort incidenten eerder in beeld 

- Communicatie komt eerder in beeld met een omgevingsanalyse (mits er 
een melding is) 

- Er wordt gewerkt aan de goede verbindingen met Duitsland. 

Bijzonder is dat dit incident in Duitsland tot weinig/geen commotie heeft geleid.  

Directie VRT heeft gesprek met directie RTV-Oost gehad. RTV-Oost heeft 
aangegeven niet juist te hebben gehandeld.  

Mevr. Haverkamp heeft nog de vraag hoe wordt omgegaan met de communicatie 
naar de raden. Mevr. Kroon vraagt hoe de VRT de distributie van jodiumpillen in de 
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gaten houdt (nieuwe inwoners en nieuwgeborenen). Dhr. Welten vraagt of er nu een 
besluit genomen wordt of is eea ter kennisname? 

Dhr. Joosten zegt toe op de jodiumdistributie terug te komen. De raden kunnen op 
basis van de memo geïnformeerd worden. Dhr. Meuleman geeft aan dat het AB op 1 
juli a.s. een definitief voorstel wordt voorgelegd. Voorliggende info is procesinfo. De 
memo zal worden omgebogen naar een raadsinfobrief, waarin ook de uitkomst van 
het gesprek met RTV-Oost aan de orde komt.  

Vergadering stemt in met de memo en een infobrief naar de gemeenteraden en 
andere betrokkenen. 

 2 Testcentrum Lithium ion batterijen TSC 

Dhr. Gerritsen geeft een toelichting. Vorig jaar oktober zijn de burgemeesters 
geïnformeerd over de evt. ontwikkeling op TSC. In het vorige AB is een concept 
notitie gepresenteerd. In de voorliggende notitie is geprobeerd de vragen gesteld in 
het vorige AB zoveel mogelijk te beantwoorden. Dhr. Gerritsen hoort graag wat de 
leden van het bestuur ervan vinden. De meeste AB-leden zijn van mening dat de 
vragen voldoende beantwoord zijn en zijn akkoord met voorstel. De volgende 
aanvullende opmerkingen zijn gemaakt: 

- Mevr. Haverkamp: stond eerst kritisch tegenover het voorstel, maar vindt 
dat het maatschappelijk belang groot is en is akkoord; 

- Mevr. Kroon: heeft langer moeten nadenken over dit voorstel en dringt aan 
op het aanboren van landelijke middelen (wil hiermee wel helpen); 
Belangrijk dat het bedrijf geen winstoogmerk heeft. Is voorzien in 
communicatie met de raden? Ze gaat akkoord; 

- Mevr. Nauta: vraagt aandacht voor de communicatie want de overheid gaat 
nu zaken ondernemen; 

- Mevr. Raven: akkoord mits er tzt geen beslag wordt gelegd op 
gemeentelijke financiële middelen; 

- Dhr. Welten: vindt het principieel niet akkoord dat dit door de VRT gedaan 
wordt. Hoort meer bij de Agenda van Twente thuis. De inhoud van het plan 
staat hem wel aan. Dit wil hij graag aangetekend hebben bij de 
besluitvorming. 

 

Dhr. Gerritsen geeft z’n complimenten aan David Bornebroek en collega’s voor het 
goede voorbereidende werk. Er is nog een EFRO-subsidie aangevraagd. Hiermee is 
niet gerekend, maar toekenning is kansrijk. Er is een communicatieplan in de maak. 
Daarbij zullen Q en A’s opgesteld worden voor de burgemeesters. Hij acht de kans 
dat bij gemeenten wordt aangeklopt voor extra financiële middelen eigenlijk niet 
aanwezig. De samenwerking met DNVGL is een bijzondere constructie en moet 
daarom goed uitgelegd worden. Hij zegt de burgemeesters een gezamenlijk tekst 
toe als onderdeel van het communicatietraject. 

 

Vergadering besluit conform voorstel, met de aantekening dat dhr. Welten principieel 
niet akkoord is dat dit door de VRT gedaan wordt. Hij vindt het meer op de Agenda 
van Twente thuis horen. De inhoud van wat wordt uitgevoerd staat hem wel aan. 

 

 3 Uitgangspunten vervoer gevaarlijke stoffen per spoor 

Dhr. Welten geeft een toelichting. Begin dit jaar was er wat ophef over normen en 
plafond. Het leidt in de samenleving ook tot wat onrust. De samenwerking met de 
portefeuillehouder Mobiliteit van de Regio Twente is er nu. De motie van Wierden is 
er. Daarom goed nu uitgangspunten te formuleren. Dhr. Robben denkt dat de raad 
van Wierden zo voldoende  gehoord wordt. Mevr. Nauta vraagt aandacht voor de 
niet-beveiligde spoorwegovergangen en voor de gevolgen voor het andere spoor. 
Dhr. Hofland vraagt of we voldoende strijdbaar zijn en wel voldoende geëquipeerd. 
Dhr. Welten vindt het prettig te horen dat Wierden zo akkoord is. Hij ziet het belang 
voor twee spoorlijnen. De Onderzoeksraad heeft stelling genomen tav onbewaakte 
overgangen. Zal dit extra kosten voor gemeenten betekenen? Hij vindt ons wel 
strijdbaar genoeg. Initiatief voor Oost Nederland is mn vanuit Twente gekomen. Of 
er nu voldoende gebeurt is de vraag en daarom is het belangrijk de vinger aan de 
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pols te blijven houden. Er komt een stuk mét uitgangspunten op de bestuurstafel 
terug.  

Dhr. Welten legt zijn portefeuille weer op tafel vanwege zijn vertrek naar 
Haaksbergen. Maar uiteraard blijft hij de portefeuille in de tussenliggende periode 
goed beheren en uitvoeren. 

Vergadering besluit conform voorstel. 

 4 Handhavingsbeleid industriële veiligheid en aanwijsbeleid bedrijfsbrandweren 

Vergadering besluit conform voorstel.  

 

 5 Stand van zaken dekkingsplan brandweer 

Dhr. Wevers geeft aan dat het landelijk Veiligheidsberaad heeft ingestemd met de 
gebiedsgerichte opkomsttijden. De minister heeft dit naar de Kamer verzonden. 

Vergadering besluit conform voorstel. 

 

 6 Droogte zomer 2018 en vervolg 

De watergraaf dhr. Kuks geeft samen met dhr. Wevers een presentatie. Wat is er 
afgelopen zomer allemaal gebeurd, wat zijn de lessons learned en hoe zien we deze 
zomer tegemoet? 

Vergadering is blij met de goede presentatie. 

Mevr. Nauta merkt dat agrariërs onrustig zijn. Hoe gaat het waterschap verder met 
LTO? Dhr. Kuks geeft aan dat de onderlinge contacten goed zijn; er is goed 
uitgelegd wat er komende zomer kan gebeuren. Er lopen nu een paar pilots voor 
komende zomer, en ook voor de middellange termijn. Dhr. Hofland geeft aan dat 
Rijssen-Holten in drie waterschappen zit. Dat is lastig. Dhr. Kuks geeft aan dat de 
betreffende waterschappen een geharmoniseerd beregeningsbeleid hebben. Echter 
is deze op verschillende tijdstippen bij de waterschappen ingegaan. Hier valt nog 
een verbeterslag te maken. 

De voorzitter bedankt voor de goede informatie die is gegeven. 

 

    

F Ter kennisgeving   

    

G R  Rondvraag  

  Mevr. Kroon geeft aan dat de WRNA 1-1-2020 in werking treedt. Hoe zit dit bij 
vrijwilligers? De voorzitter geeft aan dat dit voor de VR’s nu voor een jaar is 
uitgesteld. Het probleem is bijna onoplosbaar. Dhr. Wevers zegt toe de 
burgemeesters hierover de nodige info op een A4 te geven. 

Mevr. Haverkamp geeft haar complimenten voor de laatste themadag. De combi van 
zorg en veiligheid en de uitleg bij het dekkingsplan waren goed.  

 

    

H Sluiting  

 De voorzitter sluit de vergadering. Hij bedankt dhr. Robben voor zijn bijdrage in het 
bestuur van de VRT. Vooral zijn rol als veranderaar van de crisisorganisatie was een 
mooie! Hij overhandigt een bloemetje. 

Ook dank van de voorzitter voor dhr. Welten die binnenkort vertrekt als burgemeester 
van Borne, maar in ons midden blijft als nieuwe burgemeester van Haaksbergen. Ook 
voor hem een bloemetje. 

 

 

 

Vastgesteld in de vergadering van het algemeen bestuur d.d. 1 juli 2019. 

 

 

Secretaris,     Voorzitter, 

H.G.W. Meuleman                                                       dr. G.O. van Veldhuizen 
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